
 

Het bestuur van de MBSOV wil haar leden graag op de hoogte houden van de lopende 

zaken binnen de vereniging. Na iedere bestuursvergadering verschijnt er daarom deze 

rubriek "van de bestuurstafel" op de website. Hierin vindt je een overzicht van de zaken 

waar het bestuur op het ogenblik mee bezig is. 

Het Hoofdbestuur is weer bij elkaar gekomen om het restant van het jaar te bespreken. 

Zo komt de jaarlijkse BBQ aan bod, hierbij zijn voor het eerst alle vrijwilligers van de 

afdelingen ook uitgenodigd.    

We zijn bezig met de voorbereidingen Voorzittersoverleg van aankomende 11de oktober. 

Hierin zullen diverse afdeling overstijgende zaken besproken worden, zoals het 

aankomend lustrum en rookbeleid buiten Dukdalf. Naar aanleiding van klachten hebben 

we stickers op de toegangsdeuren gehangen om het roken bij de ingang te beperken. Dit 

lijkt te helpen. 

De voorbereidingen voor het voorzittersoverleg zijn in volle gang, de uitnodigingen zijn 

de deur uit. 

Tevens wordt de begrotingsvergadering voorbereid, de afdeling penningmeesters zullen 

dan ook binnenkort hun begroting van 2019 moeten aanleveren bij de penningmeester 

Henk de Vries. 

Afdeling volleybal heeft van de gemeente toestemming gekregen m.b.t. het 

wijzigingsbestemming voor het terrein van Topspin. 

 

De jaarlijkse BBQ was een succes, meer dan 120 personen waren aanwezig, alleen 

jammer dat het weer wat parten speelde. We hebben een schitterende zomer achter de 

rug en net die dag was het wat minder, jammer. 

 

Voor het aankomende lustrum van de MBSOV, mei 2021 bestaan we 75 jaar, staan we 

natuurlijk altijd open voor suggesties, u kunt ze mailen naar voorzitter@mbsov.nl. 

  

Verder wensen we u allemaal het allerbeste, 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

Johan Russchenberg 

Voorzitter MBSOV 
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